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Protokoll fört vid styrelsemöte på Tvärgatan 2 den 11 oktober 2022 

Styrelsen: Ann-Margret Nordbeck, Hans Larsson, Håkan Järvelid, Siv Wilborgsson,        
Karl-Gustav Holmgren och Iréne König 

 

1. Mötets öppnande 
 Ordförande Ann-Margret Nordbeck förklarade mötet öppnat. 

2. Godkännande av dagordning 
 Den föreslagna dagordningen godkändes med tillägg av följande ärenden under               
 punkt 15 Övrigt: Enkät, Programhäftet vår, Annonsörer, Inbjudan från Mittpunkten. 

3. Justerare av dagens protokoll   
 Till att justera dagens protokoll valdes Siv Wilborgsson. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll kommenterades kort. Irländsk afton var välbesökt och 
mycket uppskattad. Till modevisningen saknas en mannekäng. Ny spis är installerad i 
köket. Endast en offert på tryckning av Programhäftet har inkommit (från Krontryck i 
Eslöv). Jubileumshäftet kommer att tryckas av PR Tryck & Reklam i Hörby.              
Efter genomgången lades protokollet till handlingarna. 

 

5. Aktiviteter, resor m.m. 
Hans Larsson rapporterade att 45 personer redan anmält sig till den kommande           
resan till Berlin. Bussen tar 50 passagerare. Modevisningen är fulltecknad.                    
En dubblering av Irländsk afton äger rum 2 november. Hans Larsson har börjat 
fundera på aktiviteter för nästa säsong. 

 
6. Ekonomi   

Punkten utgick, då kassör och vice kassör inte var närvarande. 
 

 

7. Hemsidan    
Inget speciellt nytt fanns att rapportera. På hemsidan har en länk om webbinarium 
lagts upp.    
 
 
 
 
 
 

Klubb 72                    
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8.    Medlemsfrågor 
Siv Wilborgsson meddelade att vi nu har 779 medlemmar och att 2 ytterligare är på 
gång. 
 

9. Studiecirklar 
Punkten utgick då Studieombudet inte var närvarande. 

 
10. Friskvårdsaktiviteter   

Karl-Gustav Holmgren rapporterade att det fortfarande inte finns någon ledare för 
gymnastiken i nuläget. Eventuellt skulle gåfotboll kunna bli en ny aktivitet. Han 
undersöker förutsättningarna vidare. 

 
11. Bidragsansökan till Färs och Frosta Sparbank m.m. 

Iréne König gick igenom punkter i den inlämnade ansökan till Färs och Frosta 
Sparbank. Totalt har Klubb 72 ansökt om 126 000 kronor för utrustning till lokalen. 
Budget för ytterligare utrustning för cirka 16 000 kronor ska beslutas om vid nästa 
styrelsemöte. Ev. kan fondpengar komma i fråga (cirka 20 000 kronor). 
Medlemsavgiften blir oförändrad 2023 (270 kronor). Användningen av bidraget till 
jubileumsfesten diskuteras vid nästa styrelsemöte. 
 

12. Jubileumshäftet 
Siv Wilborgsson och Håkan Järvelid har slutfört arbetet med jubileumshäftet. 
Styrelsen beslutade att PR Tryck & Reklam i Hörby ska trycka detta till en kostnad  
av 28 kronor styck. Försäljning av detta kommer att ske för 30 kronor styck. 
Siv Wilborgsson kommer att undersöka om PR Tryck & Reklam kan trycka 
kommande Programhäfte. 
 

13. Information från 50-årsgruppen 
Glada Sångarna kommer inte att medverka vid Månadsmötet med kalas, eftersom               
de redan är inbokade på Kungshällan. I nuläget räknar vi med cirka 100 personer på 
kalaset. Värdarna bestämmer vem som ska leverera tårtorna. Visor att framföras vid 
Jubileumsfesten enligt förslag från Siv Wilborgsson – se svarsmail från Ann-Margret 
Nordbeck. 

 
14. Innehåll till Månadsbladet i oktober 

Nästa månadsmöte, After Work upphör, förberedelserna pågår inför jubileet –      
påminn om anmälan, enkät om fysiska aktiviteter på månadsmötet, inbjudan från 
Mittpunkten. 

 
   15. Övrigt – Funktionärslunchen m.m. 

Ann-Margret Nordbeck rapporterade att endast 16 funktionärer deltog i lunchen.  
Det är dags att börja planeringen av nästa Programhäfte och att se över situationen 
med annonsörerna.                                                                                                               
Elever från Polhemsskolan i Lund kommer till månadsmötet i oktober och presenterar 
sin enkät om fysiska aktiviteter bland äldre, som de hoppas att deltagarna vid mötet 
ska besvara.                                                                                                                   
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En inbjudan från Mittpunkten till möte 11 december hade kommit. Håkan Järvelid 
fick i uppdrag att ta med en notis om detta i kommande månadsblad. 
Parkeringsförbudsskylten utanför lokalen bör tas bort. Ann-Margret Nordbeck 
kontaktar kommunen om detta. 

 
16.    Avslutning 

Ann-Margret Nordbeck tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 

  
 
 

 
 
 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

Håkan Järvelid    Siv Wilborgsson 

 

 

 

 

 

Ann-Margret Nordbeck 


